
PROTOKÓŁ 
z obrad Zarządu Związku Gmin Ziemi Zgorzeleckiej 

odbytych w dniu 25 września 2014 roku 
 
  Obrady Zarządu prowadził Pan Rafał Gronicz – Przewodniczący Zarządu. Stwierdził, że 
spośród dziewięciu członków Zarządu w obradach bierze udział 6 (sześć) osób, co stanowi 
kworum upoważnione do podejmowania prawomocnych decyzji (lista obecności w 
załączeniu do protokołu).  
 
Ad 1 
Przyjęcie protokołu z obrad Zarządu odbytych dnia 22 sierpnia 2014 r. 
Przewodniczący zapytał, czy wszyscy otrzymali protokół, czy zapoznali się i czy ktoś ma 
do jego treści uwagi. Nie było, wobec czego poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 
protokołu. Wynik: 6 „za” – jednogłośnie.  
 
Ad 2 
Spotkanie z Panem Januszem Niekraszem, wójtem Gminy Siekierczyn. 
Pan Wójt Niekrasz podziękował członkom Zarządu Związku za wieloletnią, dobrą 
współpracę. Zapewnił, że jedynym powodem odłączenia się Gminy Siekierczyn ze 
Związku Gmin Ziemi Zgorzeleckiej był fakt, iż Związek Gmin Kwisa wybudował swoje 
schronisko dla zwierząt, brak którego wcześniej leżał u podstaw decyzji przystąpienia 
Gminy do ZGZZ. Powiedział, że liczy na dalszą partnerską współpracę w realizacji zadań 
wspólnych dla obu Związków.  
 
Ad 3 
Zapoznanie z uchwałą nr I/238/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej z dnia 15 września 2014 roku w sprawie: 

a) opinii o przedłożonej przez Zarząd Związku Gmin Ziemi Zgorzeleckiej   
     informacji o przebiegu wykonania budżetu Związku Gmin Ziemi  
     Zgorzeleckiej za I półrocze 2014 roku. 
     Z treścią uchwały zapoznała Główna Księgowa. Stwierdziła, że uwag do  
     sprawozdania nie było, wobec czego Zarząd przyjął jej treść do wiadomości i  
     polecił zapoznać członków Zgromadzenia z przedmiotową uchwałą. 
b) uchwały nr I/183/2014 Składu Orzekającego RIO z dnia 24 czerwca 2014 w  
      sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetowego ZGZZ. 
      Z treścią uchwały zapoznała Główna Księgowa. Stwierdziła, że uwag do  
     sprawozdania nie było, wobec czego Zarząd przyjął jej treść do wiadomości i  
     polecił zapoznać członków Zgromadzenia z przedmiotową uchwałą. 

 
Ad 4 
Projekt uchwały Zgromadzenia ZGZZ w sprawie : 

a) ustalenia składki członkowskiej na 2015 rok. 
Z treścią projektu uchwały wraz z uzasadnianiem zapoznała Główna Księgowa. Stwierdziła, 
że wobec faktu, iż z dniem 30 września 2014 roku Gmina Nowogrodziec zakończyła 
współpracę w zakresie przekazywania do schroniska dla zwierząt psów ze swojego terenu a 
Gmina Siekierczyn zakończy współprace z dniem 31 grudnia 2104 roku, składka 
członkowska na 2015 rok musi pokrywać kwotę niezbędną do niezakłóconego schroniska co 
najmniej na poziomie z 2014 roku, czyli łącznie 500.000,00 zł wg do uiszczenia przez 
Członków Związku według zasad określonych w Statucie Związku. Zarząd przyjął 
wyjaśnienie do wiadomości w związku z czym Przewodniczący poddał projekt pod 
głosowanie. Wynik: 6 „Za”, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. Zarząd przyjął 
projekt bezwzględną większością głosów. 

b) w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Związku Gmin Ziemi 
Zgorzeleckiej z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2015. 
Dyrektor Biura powiedział że w sytuacji, gdy Związek zdecydował się powierzyć realizację 
zadania publicznego w zakresie ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa 
przyrodniczego, wiąże się z tym wymóg przyjęcia przedmiotowego Programu. 
Zarząd przyjął wyjaśnienie do wiadomości w związku z czym Przewodniczący poddał projekt 
pod głosowanie. Wynik: 6 „Za”, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. Zarząd przyjął 
projekt bezwzględną większością głosów. 



 
 
Ad 5 
Sprawy różne. 

a) pismo kierownika schroniska dla zwierząt w sprawie zgody na dokonanie 
zmian w  kosztorysie dotacji dla schroniska.  
Z treścią pisma zapoznała Główna Księgowa Związku. Stwierdziła, że kierownik 
schroniska wnosi o zezwolenie na dokonanie przesunięcia środków finansowych na 
inne przedsięwzięcie, bez zmian w kwocie ogólnej przeznaczonej na realizację 
zadania publicznego. Chodzi o wykonanie zaleceń Powiatowego Inspektora 
Weterynarii dotyczących warunków sanitarnych w boksach dla psów w odniesieniu 
do betonowych posadzek. Należy bezzwłocznie je wyremontować. Zarząd wyraził 
zgodę na dokonanie zmian w kosztorysie. 

 
Ad 6 
Wolne wnioski. 
Nie było, wobec czego Przewodniczący Zarządu stwierdził wyczerpanie porządku dnia i 
zakończył obrady. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołował: Janusz Grzeszczuk 
 
 
                                                                                       


